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Ф У Д Б А Л 
 

                                Трстеник ППТ у неизмењеном саставу почео припреме  
                                                   ПРВА ЛИГА – ЗАШТО ДА НЕ 
ТРСТЕНИК – На прозивци трстеничког Српсколигаша и тренингу на терену покривеним првим 
овогодишњим снегом, сјајна атмосфера и пуно разлога за задовољство. Тренерима Ивану 
Радивојевићу и помоћнику Драгољубу Павловићу јавили су се сви играчи, њих 22 који су 
јесенас све изненадили и у наставак првенства улазе са прволигашким амбицијама.  
Све фудбалере и стручни штаб поздравио је председник клуба Душан Плочић и пожелео им 
добро здравље и још више успеха у наставку првенства. 

Трстеник ППТ је јесењу сезону 
завршио на одличном трећем 
месту са 29 бодова, четири мање 
од Моравца из Мрштана и један 
од пиротског Радничког. Ако 
томе додамо и велики успех у 
Купу освајањем пехара ФС РИС 
и пласман у шеснаестину финала 
Купа Србије, пред изабраницима 
тренера Радивојевића је велика 
обавеза, да и пролеће наставе у 
истом ритму. 

 

 Припреме ћемо обавити у Трстенику. Тренерићемо два пута дневно. Уигравање тима је у 
првом плану и после прве фазе, већ почетком фебруара почећемо са контролним 
утакмицама. Иако је пауза трајала два месеца, није много утицала на форму играча. Многи 
су били активни, сами тренирали и играли мали фудбал. Борићемо се да останемо у врху, а 
ако се укаже шанса напашћемо Прву лигу – зашто да не – поручио је тренер Иван 
Радивојевић. 

 Спортског директора Славољуба Крњинца посебно је обрадовала чињеница да нико од 
играча није најавио одлазак. Прелазни рок је у току па се могу очекивати и евентуална 
појачања.  

 У наставак првенства улазимо са истим тимом. Играчи се одлично слажу, уиграни су и у 
стању су да победе сваког. Створили смо солидне услове и равноправно можемо конкурисати 
за највиши пласман. Многи нам то негирају, али су само донекле у праву. Играчки нису 
бољи. Признајем недостаје нам инфрастуктура, али и на томе се ради уз подршку локалне 
самоуправе. И сарадња са осталим структурама је на нивоу. Ових дана од ФС Србије клуб је 
добио спортску опрему у вредности од 500.000 динара. Сви у клубу су задовољни суђењем 
иако остане на прошлогодишњем нивоу,  далеко ћемо догурати – рекао је спортски директор,  
Славољуб Крњинац.  

 Ових дана у Трстенику је боравио Марко Баша, члан француског прволигаша Лила и 
репрезентативац Црне Горе, који је каријеру започео у Трстенику, био члан ОФК Београда, 
а касније наступао за неколико европских тимова.  

 Приликом кратког боравка у Трстенику, на свечаности поводом избора спортисте године, 
уручено му је највеће признање града у области спорта. Наравно Баша није заборавио клуб 
у коме је поникао и својим пријатељима уручио скроман поклон – комплет тренерки. 

 

  М. Веселиновић 



Miroljub Veselinović, dopisnik  Trstenik, 26. januar 2014. god. 
„Žurnala“ iz Trstenika 
 
F U D B A L 
 

                                Trstenik PPT u neizmenjenom sastavu počeo pripreme  
                                                   PRVA LIGA – ZAŠTO DA NE 

TRSTENIK – Na prozivci trsteničkog Srpskoligaša i treningu na terenu pokrivenim prvim ovogo-
dišnjim snegom, sjajna atmosfera i puno razloga za zadovoljstvo. Trenerima Ivanu Radivojeviću i 
pomoćniku Dragoljubu Pavloviću javili su se svi igrači, njih 22 koji su jesenas sve iznenadili i u 
nastavak prvenstva ulaze sa prvoligaškim ambicijama.  
Sve fudbalere i stručni štab pozdravio je predsednik kluba Dušan Pločić i poželeo im dobro zdravlje i 
još više uspeha u nastavku prvenstva. 

Trstenik PPT je jesenju sezonu 
završio na odličnom trećem 
mestu sa 29 bodova, četiri manje 
od Moravca iz Mrštana i jedan 
od pirotskog Radničkog. Ako 
tome dodamo i veliki uspeh u 
Kupu osvajanjem pehara FS RIS 
i plasman u šesnaestinu finala 
Kupa Srbije, pred izabranicima 
trenera Radivojevića je velika 
obaveza, da i proleće nastave u 
istom ritmu. 
 

 Pripreme ćemo obaviti u Trsteniku. Trenerićemo dva puta dnevno. Uigravanje tima je u prvom 
planu i posle prve faze, već početkom februara počećemo sa kontrolnim utakmicama. Iako je 
pauza trajala dva meseca, nije mnogo uticala na formu igrača. Mnogi su bili aktivni, sami trenirali 
i igrali mali fudbal. Borićemo se da ostanemo u vrhu, a ako se ukaže šansa napašćemo Prvu ligu – 
zašto da ne – poručio je trener Ivan Radivojević. 

 Sportskog direktora Slavoljuba Krnjinca posebno je obradovala činjenica da niko od igrača nije 
najavio odlazak. Prelazni rok je u toku pa se mogu očekivati i eventualna pojačanja.  

 U nastavak prvenstva ulazimo sa istim timom. Igrači se odlično slažu, uigrani su i u stanju su da 
pobede svakog. Stvorili smo solidne uslove i ravnopravno možemo konkurisati za najviši plasman. 
Mnogi nam to negiraju, ali su samo donekle u pravu. Igrački nisu bolji. Priznajem nedostaje nam 
infrastuktura, ali i na tome se radi uz podršku lokalne samouprave. I saradnja sa ostalim strukturama 
je na nivou. Ovih dana od FS Srbije klub je dobio sportsku opremu u vrednosti od 500.000 dinara. 
Svi u klubu su zadovoljni suđenjem iako ostane na prošlogodišnjem nivou,  daleko ćemo dogurati – 
rekao je sportski direktor,  Slavoljub Krnjinac.  

 Ovih dana u Trsteniku je boravio Marko Baša, član francuskog prvoligaša Lila i reprezentativac 
Crne Gore, koji je karijeru započeo u Trsteniku, bio član OFK Beograda, a kasnije nastupao za 
nekoliko evropskih timova.  

 Prilikom kratkog boravka u Trsteniku, na svečanosti povodom izbora sportiste godine, uručeno 
mu je najveće priznanje grada u oblasti sporta. Naravno Baša nije zaboravio klub u kome je 
ponikao i svojim prijateljima uručio skroman poklon – komplet trenerki. 

 
  M. Veselinović 


